
 

Kjære medlem i Røa Vel!

Vi har gleden av å innkalle til Røa Vels årsmøte 2025 


ONSDAG DEN 23. APRIL 2025 KL.18.00 I SAL 1, SAMFUNNSHUS VEST 

Møtet vil først inneholde den formelle delen, med årsmøtesaker og valg. 

Deretter blir det åpent møte (se program under).


Årsmøtedokumentene blir lagt ut fortløpende på vår hjemmeside: www.roa-vel.no

Hvis dokumentene ønskes tilsendt kan Røa Vel kontaktes på post@roa-vel.no


AGENDA


1. Valg av møteleder, referent(er), tellekorps på 3 blant de fremmøtte og et medlem 
utenfor styret til å undertegne protokoll sammen med møteleder og referent.


2.  Styrets beretning for siste år.


3.  Revidert regnskap og revisors beretning.


4.  Orientering om bevilget støtte. 


5.  Fastsettelse av medlemskontingent og forslag til budsjett for kommende år.


6.  Behandling av innkomne forslag/saker annonsert i innkallingen.  

7. Valg av styre 

8. Valg av revisor. 

9. Valg av valgkomité


Vel møtt til årsmøtet! 

Vennlig hilsen Anne Bjørnebye Vik 


Styreleder Røa Vel 

(sign.)


mailto:post@roa-vel.no





Program for det faglige møtet 

(Vennligst kom til møtestart kl. 18.00 idet det faglige programmet starter 
umiddelbart etter denne delen av møtet.)


Det faglige programmet i år blir et fremtidsrettet blikk på byutviklingen på Røa, 
med et spesielt fokus på hvordan Røa sentrum nå blir forandret gjennom flere store 
utbyggingsprosjekter. 


Innledningsvis vil vi bli oppdatert på to store prosjekter: 


• Prosjekt Ny vannforsyning til Oslo: Status og hvordan området ved Huseby vil 
se ut når anlegget er ferdig 

Ved Bjørn Magnus Midthaug, Kommunikasjonsrådgiver i Vann- og 

avløpsetaten 


• Røa tunnelen- status og planer fremover. Ved Mehmet Kaan Inan (H), 
medlem av Samferdsel- og miljøutvalget Rådhuset


Deretter ser vi på utbygging av Røa sentrum og hvilke implikasjoner dette kan gi 
for Røa som sted, for miljøet, nabolaget og identiteten. Vi spør tre utbyggere 
blant annet om status på utbyggingen- når blir alle bygninger og uteområder 
ferdige? Hva skal de inneholde av offentlige tilbud, hva tilfører de Røa av 
aktiviteter, hvordan skal nye de beboere og det offentlige livet i sentrum 
integreres? 


• Skanska utbyggingen: Prosjektsjef Oddvar Svartdal, Skanska 

• Røa Senter utbyggingen: Daglig leder Erik Stolpe, Røa Senter AS og Dypro 

Eiendom AS

• Utbygging av Vækerøveien 197-199 – og andre prosjekt i sentrum ved CEO 

Hans Øivind Nordvik, Auctus AS


	 	 

	 	 Det blir anledning til spørsmål og diskusjon etter innleggene.


   Vi ønsker alle velkommen til Røa Vel sitt årsmøte.



